
FUNTSEZKO ELKARTEAK:

Gure produktua Euskal Herri mailan ezagunagoa izateko eta Euskal herriko
herrialde eta hiri gehienetan saltzeko, Forum, Decathlon edo beste hainbat
merkatu deportibo garrantzitsuenekin kontaktuan jarriko ginateke, bertan gure
produktuak saltzen jartzeko, eta zapatilla salgai dauden bitartean almazen
horietan gordetzeko. Gure produktuaren materiala lortzeko, ez dugu guk
ekoiztuko, beste hanbat enpresari erosiko dizkiogu. Takoak aldatzeko, ez
genituzke beste hainbat modelo egingo, berdinak izango ziren zapatilla
bakoitzeko. Diferentzia bakarra, takoak erabiliz gastatzen joaten direnez, beste
batzuk erosteko aukera ematen dugula da, beste zapata batzuk erosi ordez.
Ondoren, garraio prozesuan, Amazon elkartearekin harremanetan jarriko
ginateke gure produktuak erosleen etxetara iristeko. Gure enpresaren
fidagarritasuna nahiko maila handia izango du produktua ona delako eta
gainera produktu bakarra izango litzateke beraien enpresan. Gainera, Amazon
globalki salmenta gehienetako elkarte bat denez, gure negozio eredua
optimizatzen dugu, arriskuak murrizten ditugu edozein arazoren aurrean, beste
enpresa batzuk direlako lan hauek betetzen dituztenak eta azkenik baliabideak
eta gastuak murrizten ditugu, prezio on baten truke.


